
Dz-08.0021.1.154.2017 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 154/2017 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 28 listopada 2017 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Gacek na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 154 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 21.11.2017 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Przygotowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) wyznaczenia przejść dla pieszych na terenie osiedla Podwawelskiego; 

b) wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych                  

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2020. 

4. Podjęcie uchwał Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki; 

b) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

c) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego; 

d) ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego przy ul. Kobierzyńskiej w Krakowie-Podgórzu”. 

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. K. Gacek stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 21.11.2017 r.  

 

Ad. 2 

 

P. S. Siekacz odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 22.11.2017 r.                                

do 28.11.2017 r.   

 

Ad. 3 

 

a) P. K. Gacek przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie 

wyznaczenia przejść dla pieszych na terenie osiedla Podwawelskiego. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

b) P. K. Gacek przedstawił projekt uchwały – propozycję Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie 

wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej                    

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji przez Radę 

Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2018 – 2020. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie.  

 

Ad. 4 

 

a) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 



P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 154/382/2017. 

b) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 154/383/2017. 

c) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego zawarcia 

umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 154/384/2017. 

d) P. K. Gacek przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ustalenia warunków 

zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego 

przy ul. Kobierzyńskiej w Krakowie-Podgórzu”. 

Opinia: negatywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. K. Gacek stwierdził podjęcie uchwały nr 154/385/2017. 

 

Ad. 5 

 

Brak oświadczeń i komunikatów. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Gacek zamknął                          

154 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Krzysztof Gacek 

Zastępca Przewodniczącego Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  


